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Zápis z řádného zasedání revizní komise 

konaného dne 7.8.2023 od 14:00 hod 

v Brodcích nad Jizerou 

 

Přítomni za RK: pánové Hruška, Loos, Hromas a Šašek 

Omluven: pan Šebelka 

Aparát Svazu: pan Malát 

Externí účetní: paní Šelepová 

 

Zápis z jednání revizní komise 

Předseda revizní komise po uvítání přečetl Program jednání a upozornil na nově doručený 

mail pana Bernarda, jímž se RK zabývala v bodu 4) Různé. 

Program jednání: 

1) Stanovisko RK k podnětu pana Papáčka (volba pana Loose jako náhradníka do 

Výboru Svazu) 

2) Stanovisko RK k podnětu pana Bílka ve věci svolání schůze chovatelů AA (Klubu, 

Asociace, členů PK AA) 

3) Vyhodnocení hospodaření za uplynulé účetní období, plán úspor a dalšího hospodaření 

(finančního a personálního) 

4) Různé 

 

Ad1) Stanovisko RK k podnětu pana Papáčka (volba pana Loose jako náhradníka do Výboru 

Svazu) 

RK potvrdila odpověď formulovanou v dubnu na online jednání a odešle panu Papáčkovi své 

stanovisko. 
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Ad2) Stanovisko RK k podnětu pana Bílka ve věci svolání schůze chovatelů AA (Klubu, 

Asociace, členů PK AA) 

RK potvrdila odpověď formulovanou v dubnu na online jednání a odešle panu Bílkovi své 

stanovisko. 

 

Ad3) Vyhodnocení hospodaření za uplynulé účetní období, plán úspor a dalšího hospodaření 

(finančního a personálního). 

Členové RK si na základě porovnání s výsledovkami předchozích let vyžádali podrobnější 

informace k položkám obchod skotu, výstavy, mzdové a cestovní náklady. Proběhla diskuze nad 

účtováním dotací ve vztahu k rozdílnému časovému posunu výdajů a příjmů způsobeným 

zpětným proplácením dotací. Přítomní požádali o vysvětlení způsobu odpisů pořízených 

služebních vozů a to jak se promítly do hospodářského výsledku. Dotazy ohledně odepisování 

služebních vozidel, jejich ceny, servisování a budoucí úspor z hlediska nákladů. 

Zástupci RK si pro další rozbor vyžádali od účetní a ředitele spolku informace o mzdových 

nákladech za rok 2021-2023 a vývoji stavu počtu krav v KÚ a počtu řádných členů spolku. 

 

Ad 4) Různé - dotazy pana Bernarda (email z 2.8.2023 k rukám předsedy RK): 

a. Jakou celkovou finanční sumu vydal svaz na pořádání VČS a mimořádných ČS v 

souvislosti s volbou současného předsedy svazu? 

b. Od jakého data je současný předseda svazu, jeho členem? 

c. Je možné, aby nečlen byl součástí managmentu a výkonných orgánů ČSCHMS? 

Pokud to je možné, od jakého data a na základě jakého usnesení? 

d. Z jakého důvodu nezveřejňuje RK zápisy na webu ČSCHMS? 

e. Jaký status má "neformální setkání chovatelů" ve struktuře chovatelských klubů, 

před zasedáním VČ ČSCHMS se zásadními pozměňovacími návrhy?  

Revizní komise nabyla přesvědčení, že žádný z uvedených bodů nemá charakter podnětu 

k prošetření revizní komisí. Ve věci bodů a) a b) Vám navrhujeme požádat předsedu spolku, aby 

zodpovězením pověřil aparát. Odpověď na bod c) je rozsáhlá dle konkrétního orgánu či 

organizační složky a můžete ji nalézt v platných stanovách spolku. 

K bodu d) konstatujeme, že všechny zápisy z uzavřených jednání jsou zveřejněny na webu 

spolku.  

K bodu e) sdělujeme, že status takového setkání je neformální. 

 

 

V Brodcích dne 7. srpna 2023 

Ing. David Hruška  

předseda revizní komise 


